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Upravo završena 25. Međunarodna naučna konferencija pod nazivom „Dunavska strategija: od
ideje do ostvarenja“, održana u Bačkoj Palanci, Beogradu i Smederevu, ocenjena je kao odlično
organizovana, sa respektabilnim učesnicima, a pobudila je i veliku medijsku pažnju. Od visokih
zvaničnika iz zemlje i inostranstva, mogli su se čuti konkretni planovi razvoja, problemi i predlozi
za njihovo rešenje, u skladu sa razvijenim zemljama Dunavske regije.

      

   Domaćin prvog dana foruma Dunavska strategija: od ideje do ostvarenja“ bio je predsednik
opštine Bačka Palanka, gospodin Aleksandar Đedovac. On je tom prilikom izjavio da u istoriji
Bačke Palanke nije bio organizovan ovakav jedan forum, sa tako izvanrednim gostima.
   -Ova konferencija po svom značaju prevazilazi okvire naše opštine jer sastav učesnka,
panelista, kao i spisak predloženih projekata ukazuje na potrebu udruživanja i što širu
prekograničnu i međuregionalnu saradnju - naglasio je, obraćajući se prisutnima, gospodin
Đedovac.
   I dok su gosti uglvanom govorili o strategiji razvoja na globalnom nivou, gospodin Đedovac je
prisutne informisao o strategiji razvoja bačkopalanačke opštine, o onome što se uradilo, kao i o
planovima budućeg razvoja:
   -Bačka Palanka je prepoznata od strane organizatora kao jedna od ključnih opština na toku
Dunava, i verujem da ćemo u narednom periodu imati još značajniju ulogu u pripremi i
implementaciji razvojnih projekata. U prethodnih godinu dana, naporno smo radili na reformi
opštinske administracije, sa ciljem stvaranja efikasnijeg korišćenja pretpristupnih fondova EU i
privlačenja novih direktnih investicija - rekao je Đedovac.
   U vreme održavanja konferencije otvorena je moderna Kancelarija za lokalni ekonomski
razvoj, uspostavljena u saradnji sa Regionalnom razvojnom agencijom „Bačka“ i uz finansijsku
podršku Vlade AP Vojvodine. U toku je otvaranje Kancelarije za brze odgovore, koja će biti
servis kako građanima, tako i svim zainteresovanim investitorima. Ove dve kancelarije radiće
zajedno na ostvarivanju zacrtanih prioriteta razvoja u strategiji razvoja opštine za periodu
2014-2020., koja je u završnoj fazi izrade.
   Jedan od najznačajnih projekata predviđenih novom strategijom razvoja opštine, projekat,
popularno nazvan „Bačka Palanka na vodi“, odnosi se na uređenje obale Bačka Palanka,
uređenje pristaništa za lučki saobraćaj, za kojom ova opština ima izuzetno veliku potrebu
(mulitnacionlane kompanije „Tarkett“, „Carlsberg“, „Nektar“ značajno doprinose razvoju ove
opštine). Zato je obaveza lokalne samouprave da ovim privrednim gigantima omogući još
povoljnije i efikasnije uslove za rad.
   -Već 20 godina postoji želja nekih ljudi da se to realizuje, a mi smatramo da je ovo istorijski
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momenat kada ćemo ga i sprovesti – očekivanja su gospodina Đedovca.
   Opština Bačka Palanka se opredelila i za razvoj turizma i u tom cilju osnovana je Destinacija
menadžemet kompanija Dunav, prva takve vrste na celom toku Dunava, ne samo kroz Srbiju,
nego i u Evropu.
   Razvoj biciklizma garantuje pozicija ovog mesta na EvroVelo6 koridoru, a lokalna
samouprava će nastojati da u narednom periodu obezbedi sredstva za izgradnju jednog
biciklističkog infocentra u Neštinu.
   Opština podržava i razvoj vinogradarstva i vinarstva. S tim u vezi, kroz nove projekte vinska
mikroregija u Neštin treba da preraste u brend i da se stvore uslovi za razvoj vinskog i ruralnog
turizma kroz izgradnju vinskih ulica i organizaciju turističkih manifestacija ruralnog karaktera.
   Pored navedenog, značajan zamajac razvoju Bačke Palanke daće direktne i strane investicije
u poljoprivredi koje se očekuju od Ujedinjenih Arapskih Emirata.
   Bačka Palanka će imati priliku da se predstavi, u saradnji sa Regionalnom razvojnom
agencijom Bačka, i na manifestaciji Evropska nedelja gradova i regiona, od 6. do 9. oktobra u
Briselu, promotivnim filmom.
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